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YÖNETİM KURULU 

FAALİYET RAPORU 

( 22.10.2013-18.11.2013 ) 

 
    Sayın Meclis Üyeleri, 

 

    Oda Meclisimizin 28 Kasım 2013 tarih ve 7 sayılı toplantısının gündeminde yer alan, Yönetim 

Kurulumuzun 22 Ekim 2013 - 18 Kasım 2013 tarihleri arasındaki faaliyetlerinin en önemlilerini içeren 

çalışmalarımız bilgilerinize sunulmuştur.  

          Saygılarımızla, 

         Yönetim Kurulu 

 

                        I- KAYIT,  DEĞİŞİKLİK ve TERKLER : 

 

    22.10.2013-18.11.2013 tarihleri arasında Odamıza; 

          

(132) yeni üye kaydedilmiş,                                                                                                                                   

(378) üyenin kayıtlarında değişiklik yapılmış, 

    (72) üyenin kaydı silinmiştir. 

 

         18.11.2013 Tarihi İtibariyle Toplam Üye Sayımız: 27651 

 
                     

 II- DEVAM EDEN FAALİYETLER: 

1- Oda Meclisince onaylanmış olan 2013 yılı Çalışma Planı ve Bütçesi çerçevesinde çalışmalarımız 

devam etmektedir.  

2- AB Bilgi Merkezi - Türkiye’de AB Bilgi Merkezleri Ağının Desteklenmesi Projesi çalışmalarımız, 

(Kapaklar Kutuya Engelliler Hayata Projesi’ne mali destek 31 Aralık 2012 tarihinde sona ermiştir. 

Proje kapsamında bugüne kadar 76 tekerlekli sandalye Odamıza başvuran ihtiyaç sahiplerine teslim 

edilmiştir. Proje desteğinin sona ermiş olması mevcut başvurular (7 Adet) tamamlanana kadar 

Odamıza gönderilen kapakları geri dönüşüme gönderilmesine ve alınan sandalyelerin mevcut başvuru 

sahiplerine dağıtımına devam edilecektir.)  

3- Uluslararası Rekabetçiliği Geliştirme Programı (URGE) kapsamında, Ekonomi Bakanlığına 

sunduğumuz ve kabul edilen “Adana Dış Ticaret Merkezi Projesi” çerçevesinde gıda sektöründeki 

KOBİ’lerin ihracat kapasitelerinin artırılmasına yönelik çalışmalarımız, (Proje tamamlanmış olup, 

Bakanlık nezdinde proje kapanış işlemleri devam etmektedir.),  

4- Çukurova Kalkınma Ajansı’nın, 2012 Yılı Kadın İstihdamının Artırılması ve Mesleki Eğitimi Mali 

Destek Programına sunulan ve kabul edilen “Adanalı Kadınlar Mesleki ve Girişimcilik Eğitimi alıyor, 

Kadın Girişimciler Kurumsallaşıyor” projesi kapsamında çalışmalarımız, (Proje kapsamındaki 

eğitimler, onaylanmış takvim kapsamında başlamış ve devam etmektedir.)  

5- Odamız üyelerine yönelik eğitim, bilgilendirme ve danışmanlık faaliyetlerimiz devam etmektedir. 

6- Mülkiyeti Odamıza ait Tescilli Tarihi Binanın restorasyonuna yönelik çalışmalarımız, (Restorasyon 

tamamlanmış olup, geçici kabul süreci devam etmektedir.)  

7- Üye firmalara yönelik başlatmış olduğumuz Oda hizmetlerinin tanıtımı ve destek ziyaretlerimiz devam 

etmektedir. 

8- ATOSEV’in mülkiyet sorununun çözülmesine yönelik ilgili makamlarla görüşmelerimiz ve hukuki 

girişimlerimiz (Büyükşehir Belediyesine dava açılmıştır.) devam etmektedir.  

9- Odamız 2014-2017 Yılları Stratejik Planı hazırlık çalışmalarımız,  

10- 2014 yılı Oda Bütçesi hazırlık çalışmalarımız devam etmektedir. 
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III- TAMAMLANAN FAALİYETLER: 

1- 30 Ekim 2013 tarihinde Odamız, İl Milli Eğitim Müdürlüğü ve Gıda, Tarım ve Hayvancılık İl 

Müdürlüğü işbirliğiyle düzenlenen “Gıda Güvenliği ve Organik Tarım” Projesinin kapanışı basın 

toplantısı ve plaket töreni gerçekleştirilmiştir.  

2- 31 Ekim 2013 tarihinde Adana Valisinin Başkanlığında düzenlenen İl İstihdam Kurulu olağan 

toplantısı Odamız ev sahipliğinde ATOSEV’de gerçekleştirilmiştir.  

3- 2013 Yılı Oda Aidatları 2.taksitleri için tahsilat dönemi, 31 Ekim tarihinde başarı ile tamamlanmıştır. 

4- 06 Kasım 2013 tarihinde Belçika Büyükelçisi, Ticaret Ataşeleri ile İşadamları heyetinin katılımıyla 

ATOSEV’de, üyelerimizle ikili işbirliği görüşmeleri yapılmıştır.  

5- 12 Kasım 2013 tarihinde yürütmekte olduğumuz Çukurova Kalkınma Ajansı destekli “Adanalı 

Kadınlar Mesleki ve Girişimcilik Eğitimi alıyor, Kadın Girişimciler Kurumsallaşıyor” projesi 

kapsamında, Kalkınma Ajansı yetkililerince denetim gerçekleştirilmiştir.  

6- 15 Kasım 2013 tarihinde 3. - 12. ve 30.Meslek Gruplarının Meslek Komitesi ve Meclis üyeliklerinde 

meydana gelen boşlukların tamamlanması için İlçe Seçim Kurulu Başkanlığı gözetiminde seçim 

yapılmıştır.      

 

  IV- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN MESLEK KOMİTESİ KARARLARI :  

Meslek Komitelerinin dönem içerisinde almış olduğu kararlar Yönetim Kurulumuz tarafından 

değerlendirilmiş ve ilgili makamlara bildirilmiştir.  

1- Odamız 23. Grup Meslek Komitesi Toplantısında:  

a) Üyelerimiz, Kızılay Caddesi ile Abidinpaşa Caddesi arasında gidiş geliş uygulamasına 

geçilen yollarda araç park edilmesi nedeniyle hem esnafın hem de müşterinin zor 

durumda kaldığını belirterek, yaşanan sıkıntıların önlenmesi için denetimlerin 

sıklaştırılması gerektiğini bildirmişlerdir.  

b) Üyelerimiz Kızılay Caddesinin kaldırımlarının Büyükşehir tarafından yeniden 

düzenlenmesini takdirle karşıladıklarını belirterek, söküm ve yapım işlemi arasında 1 

aylık süre olması nedeniyle alışveriş ortamının sıkıntıya girdiğini ve düzenleme 

çalışmalarının hızlandırılmasıyla yaşanan sıkıntıların sona ereceğini bildirmişlerdir. 

c) Üyelerimiz son günlerde yağan yağmurlar sonucunda ana logarların Belediye tarafından 

temizlenmemesi nedeniyle yağmur suların biriktiğini ve birçok yerde logarların 

kaldırımların altında kaldığını belirterek, vatandaş ve esnafın mağdur olduğunu 

bildirmişlerdir.  

d) Üyelerimiz Kızılay Caddesinde Ulucami’nin yanındaki durakta, otobüs ve dolmuşların 

indir-bindir yapmaları nedeniyle sürekli olarak trafik sıkışıklığı yaşandığını belirterek, 

söz konusu durağa bir cep bölüm yapılmasıyla trafik sıkışıklığının önleneceğini dile 

getirmişlerdir.  

Konular, Adana Büyükşehir Belediyesi Başkanlığı’na iletilmiştir. 

 

2- Odamız 21. Grup Meslek Komitesi Toplantısında:  

Üyelerimiz; Atikop toptancılar sitesinin yan tarafında bulunan kanalın çirkin görüntüsü ve 

çevreye yaydığı kötü kokular nedeniyle bölgede faaliyette bulunan gıda firmalarının mağdur 

duruma düştüklerini, gıda sektöründe hijyen ve çevre temizliğinin çok önemli olduğunu 

belirterek, söz konusu kanalın üzerinin kapatılmasıyla yaşanan sıkıntıların sona ereceğini dile 

getirmişlerdir.  

Konu DSİ VI. Bölge Müdürlüğü’ne bildirilmiştir. 
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3- Odamız 36. Grup Meslek Komitesi Toplantısında:   

a) Üyelerimiz Adana Hava alanının yolcu yoğunluğu nedeniyle uçak iniş ve kalkışlarında 

kargaşa meydana geldiğini belirterek, hava alanının genişletilmesi ve yeni düzenlemeler 

yapılarak yaşanan kargaşanın önlenmesi gerektiğini bildirmişlerdir. Üyelerimiz, ayrıca 

yapılacak bu düzenlemeyle birlikte hem hava yolunu kullanan vatandaşlarımızın 

sıkıntılarının önleneceğini hem de şehir turizmine olumlu katkı sağlayacağını ifade 

etmişlerdir. 

Konu, Devlet Hava Meydanları Genel Müdürlüğü’ne bildirilmiştir. 

b) Üyelerimiz, şehir otogarının günümüz şartlarına göre yetersiz kaldığını ve otogardaki 

düzensizlik ve kargaşadan dolayı iyi hizmet veremediğini belirterek, otogarın yeniden 

ihtiyaca cevap verebilecek şekilde düzenlenmesi gerektiğini bildirmişlerdir. 

 

c) Üyelerimiz, son yıllarda artan nüfus ve araç yoğunluğu nedeniyle şehir trafiğinde yaşanan 

sıkışıklığın büyük sıkıntı yarattığını belirterek, trafiği rahatlatmak açısından Metro 

güzergahının genişletilmesi (Hastane, Üniversite, otogar vb) gerektiğini ifade etmişlerdir.  

 

d) Üyelerimiz, Baraj gölünün çeşitli sportif etkinliklerle değerlendirilmesi, özellikle gölün 

kıyı şeridinin düzenlenerek turizm açısından daha cazip hale getirilmesini dile 

getirmişlerdir.  

 

e) Üyelerimiz Çukurova Elektrik ile gölü birbirinden ayıran set üzerinde bir çok trafik 

kazası meydana geldiğini belirterek, gerekli güvenlik önlemlerinin alınması ve alternatif 

ulaşım çözümlerinin oluşturulması gerektiğini iletmişlerdir. 

Konular, Büyükşehir Belediyesi Başkanlığı’na iletilmiştir.  

 

4- Odamız 41. Grup Meslek Komitesi Toplantısında: Üyelerimiz mesleki faaliyetlerini yerine 

getirebilmek için tapu ve kadastro müdürlüklerinde inceleme ve araştırma yapmaları 

gerektiğini, Adana Kadastro Müdürlüğüne bağlı sürekli kadastro teknik personeli bulunmayan 

ilçelerde haftanın hangi günü hizmet verildiği bilinmediğinden değerleme uzmanları ve emlak 

müşavirlerinin mesleki faaliyetlerini yerine getirmede sıkıntı yaşadıklarını bildirmişlerdir. 

Üyelerimiz Adana ilinde sürekli kadastro personeli bulunmayan ilçelerin hangi gün kadastro 

hizmeti verdiklerinin bilinmesine ihtiyaç duyulduğunu belirterek gerek tapu ve gerekse 

kadastro müdürlüklerinde meslek icra eden değerleme uzmanları ve emlak müşavirlerine 

gerekli yardım ve kolaylığın sağlanmasıyla yaşanan sıkıntıların önleneceğini ifade etmişlerdir.  

Konu, Hatay Tapu ve Kadastro Bölge Müdürlüğü’ne iletilmiştir. 

5- Odamız 9. Grup Meslek Komitesi Toplantısında: Odamızda Tekstil ve konfeksiyon 

sektöründe faaliyet gösteren üyelerimiz Bölgemizin tarihi boyunca hep üretim kenti olduğunu 

Adananın tekstilde önemli bir yeri bulunduğunu belirterek, Türkiye'nin ihracatının 3'te birini 

tekstil sektörünün oluşturduğunu bildirmişlerdir. Üyelerimiz bölgemizde bir tekstil fuarı 

düzenlenmesinin firmaya satış, iletişim, araştırma ve stratejik açıdan pek çok yararlar 

sağladığını dile getirerek, Adana’da düzenlenecek olan tekstil fuarı ile hem sektörün hem de 

şehrimizin ticari gelişimi açısından önemli bir avantaj sağlayacağını iletmişlerdir.  

Konu TÜYAP Adana Fuarcılık A.Ş. Genel Müdürlüğü’ne iletilmiştir. 

6- Odamız 2. Grup Meslek Komitesi toplantısında: Vedat Dalokay Hal Kompleksi içerisinde 

otopark yapılması talebinde bulunmuşlardır. Konu Adana Büyükşehir Belediyesine 

iletilmiştir. Konu ile ilgili üyelerimizin sorunlarına karşı duyarlı tutumundan dolayı 

Büyükşehir Belediyesine teşekkür yazısı yazılmıştır.  
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     V- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN YAZILARA GELEN CEVABİ YAZILAR:   

1- Odamız 32.Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş 

olup; Karayolları Genel Müdürlüğü 5. Bölge Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda: “İlgilerince 

yerinde yapılan inceleme neticesinde Sezai Karakoç Bulvarı üzerinde bulunan kavşak, Bölge 

Müdürlüğümüz sorumluluk ağında bulunmamaktadır. İmar yolu içerisinde bulunan mahalle ve 

sokakların giriş-çıkışlarının trafik güvenliği ile ilgili düzenlemeler ilgili Belediye Başkanlığı 

sorumluluğundadır.” denilmiştir. 

Yüreğir Belediyesi Başkanlığı Fen İşleri Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda: “Belediyemiz yetki ve 

sorumluluğunda olan yollarda gerekli yol çalışmaları program dahilinde yapılmaya çalışılacaktır.” 

denilmiştir.  

2- Odamız 29.Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş 

olup; Adana Valiliği İl Ticaret Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda: “Meslek Komitesi kararları ilgili 

kurumlara iletilmiştir.” denilmiştir. 

3- Odamız 34. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara 

iletilmiş olup, Adana Valiliği İl Ticaret Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda: “Meslek Komitesi 

kararları ilgili kurumlara iletilmiştir.” denilmiştir. 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nden gelen cevabi yazıda: “İlgide kayıtlı yazınız Bankacılık 

Düzenleme ve Denetleme Kurumu’na intikal ettirilmiştir.” denilmiştir. 

4- Odamız 8. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş 

olup, Gümrükler Genel Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda: “İhtisas gümrüğü uygulamasının amacı, 

gümrük idarelerinin daha disiplinli hale getirilmesi, beli eşyanın gümrük işlemlerinin yapılması 

yönünde ithal eşyasında aranan zorunlu standartların korunması, kıymet, tarife, menşe yönünden etkin 

bir denetim yapılmasının sağlanmasıdır. Bu çerçevede Çay ihtisas gümrüğü uygulamasının 

genişletilmesi ile ilgili olarak, çay kaçakçılığının önlenmesi ve denetimde etkinliğin sağlanması 

hususları da göz önünde bulundurularak herhangi bir çalışmamız bulunmamaktadır.” denilmiştir. 

5- Odamız 23. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara 

iletilmiş olup, Seyhan Belediyesi Temizlik İşleri Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda: “Kocavezir İş 

Merkezinin arka tarafında duran çöp toplama aracının rahatsızlık verdiğini belirtmektesiniz. Ancak 

içinde bulunduğumuz mevsim itibariyle bahsi geçen rahatsızlıklar azalmış olup, sizlere daha iyi 

hizmet sunabilmemiz için aracımızın orada bulundurulması gerekmektedir.” denilmiştir. 

6- Odamız 5. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş 

olup, Adana Büyükşehir Belediyesi Fen İşleri Daire Başkanlığı’ndan gelen cevabi yazıda: “Değişen 

yasal hükümlere uygun olarak yeni bir mezbahane yapılması hususunda Belediyemizin şu anda 

herhangi bir çalışması olmayıp, Belediyemize ait kanarada bulunan mezbahanenin değişen yasal 

hükümlere uygun olarak dönüştürülmesi ile ilgili 2886 Sayılı Devlet İhale Kanunun 51/g maddesine 

uygun olarak yap işlet devret modeli usulü ile yasal düzenlemeye uygun hale getirilmesi için 

Betonarme, Makine ve Elektrik, Röleve, Restitüsyon, Restorasyon Projelerinin hazırlanıp Büyükşehir 

Belediyesi Kent Estetiği ve Kentsel Dönüşüm Daire Başkanlığının KUDEP Şube Müdürlüğü 

tarafından yapı kullanma ve çalıştırma izin belgelerinin alınması ile tüm inşaatların yapılması ve 

işletilmesi işinin 23/10/2013 tarihinde ihalesi yapılmış olup Tuna İnşaat San. Ve Tic. Ltd.Şti. firması 

uhdesinde kalmıştır. İşin sözleşmesi 01.11.2013 tarihinde imzalanmış ve yer teslimi de 07.11.2013 

tarihinde yapılarak işe başlanmıştır.” denilmiştir.  

7- Odamız 47. Grup Meslek Komitesi aylık oğlan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş 

olup, Adana Büyükşehir Belediyesi Zabıta Daire Başkanlığı’ndan gönderilen cevabi yazıda: “Daire 

Başkanlığımıza bağlı zabıta ekiplerimiz tarafından Belediyemiz yetki ve sorumluluk alanında bulunan 

ana cadde ve bulvarlarda seyyar satıcılara yönelik yapılan çalışmalarda seyyar satıcıların 

malzemelerine el konularak, 5326 Sayılı Kabahatler Kanunu’na istinaden Cezai İşlem uygulanmakta 

olup, tekrar gelmemeleri konusunda uyarılarda bulunulmaktadır. Ayrıca bölgede sabit görevli 

ekibimizce dönüşümlü olarak kontrollerimiz devam etmektedir.” denilmiştir.  
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8- Odamız 27. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara 

iletilmiş olup, Adana İl Sağlık Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda: “Konu ile ilgili hastane 

yönetimimizce ilgili müdür ve müdür yardımcıları, sivil savunma ve güvenlik elemanlarınca tüm 

poliklinikler ve hastanenin açık ve kapalı alanları sürekli izlenmekte ve gerekli önlemler alınmaktadır. 

Ayrıca özel güvenlik sorumlularına konu ile ilgili iddialar aktarılmış ve herhangi bir şikayete meydan 

verilmemesi, duyarlı olunması, hasta ve yakınların mağdur olmamaları hususlarında sözlü olarak 

uyarılmışlardır.” denilmiştir. 

   

                        VI - KATILDIĞIMIZ TOPLANTILAR VE TÖRENLER: 

1- 24 Ekim 2013 tarihinde Adana Halk Bankası Ticari Şubesi tarafından düzenlenen “Mavi Yıldızlar” 

Kalite Ödül Törenine Meclis Başkanı Tarkan KULAK, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Mehmet 

ŞAHBAZ ve Genel Sekreter Ahmet NEVRUZ, 

2- 24 Ekim 2013 tarihinde Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nde düzenlen Kamuda Personel 

Çalıştırılmasına Dayalı Hizmet Alım İşi yapan taşeron firmaların (temizlik, güvenlik, yemek yapımı 

vs.) Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı mevzuatı ile Kamu İhale Kurumu uygulamalarından 

kaynaklanan sıkıntılar ve çözüm önerileri konulu toplantıya 43.Grup Meslek Komitesi Başkanı Ali 

Murat UĞURBEKLER, 

3- 26 Ekim 2013 tarihinde Odamız Koordinatörlüğünde bulunan TOBB İl Genç Girişimciler Kurulu 

tarafından Adana Hilton Otelinde düzenlenen “İletişimden Girişimciliğe” temalı çay partisine Meclis 

Başkanı Tarkan KULAK ve Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Mehmet ŞAHBAZ, 

4- 31 Ekim 2013 tarihinde ATOSEV’de düzenlenen İl İstihdam Kurulu toplantısına Yönetim Kurulu 

Başkanı Atila MENEVŞE, 

5- 31 Ekim 2013 tarihinde Türkiye Odalar, Borsalar ve Birlik Personeli Sigorta ve Emekli Sandığı 

Vakfı’nın, 31 Ekim 2013 tarihinde İstanbul’da yapılan Seçimli Genel Kuruluna, Odamız Üye 

Delegesi Genel Sekreter Yardımcısı Birol YARMAN,  

6- 05 Kasım 2013 tarihinde Mersin’de yapılan Çukurova Kalkınma Ajansı Yönetim Kurulu toplantısına 

Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

7- 06 Kasım 2013 tarihinde Adana TÜYAP Fuar Alanında düzenlenen Adana Tarım, Sera-Bahçe 

Fuarının açılış törenine Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

8- 10 Kasım 2013 tarihinde Atatürk Parkında gerçekleştirilen Atatürk’ün Ölümünün 75.Yılı Anma 

Törenine Meclis Başkanı Tarkan KULAK ve Genel Sekreter Yardımcısı Birol YARMAN, 

9- 12 Kasım 2013 tarihinde Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nde TOBB Ticaret Odaları ve Ticaret ve 

Sanayi Odaları Müşterek Konsey Toplantısına Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

 

       VII- ODAMIZDA YAPILAN TOPLANTILAR: 

1- 24 Ekim 2013 tarihinde “Microsoft 2012 Server - IBM Sunucular Ürün Ve Eğitim Semineri” 

gerçekleştirilmiştir.  

2- 25 Ekim 2013 tarihinde Odamız ve Türkiye-Güney Kore İşadamları Derneği işbirliğiyle, Ekonomi 

Bakanlığı ile Gümrük ve Ticaret Bakanlığı uzmanlarının da konuşmacı olarak katıldıkları  “Türkiye-

Güney Kore Cumhuriyeti Ticaret Anlaşması İkili Ticari İlişkiler” konulu konferans düzenlenmiştir. 

3- 31 Ekim 2013 tarihinde Halkbankası Adana Şubesi Kredi ve Proje Değerlendirme Müdürü Nejdet 

GÜLFİL’in konuşmacı olarak katıldığı “Şirket Bilançoları ve Muhasebe Sistemleri Etkili Kullanımı” 

konulu bilgilendirme toplantısı düzenlenmiştir. 

4- 13 Kasım 2013 tarihinde Türk Standartları Enstitüsü Çukurova Bölge Koordinatörlüğü ile Odamız 

işbirliğinde, Prof.Dr. Erkan IŞIĞIÇOK’un konuşmacı olarak katıldığı Yöneticiler için 3. Göz İstatistik 

Semineri düzenlenmiştir. 

5- 18 Kasım 2013 tarihinde Odamız ve İngiliz Ticaret Odası işbirliğiyle, İngiltere’nin  ülkemizle olan 

ticaret, yatırım, iş dünyası ve eğitim alanlarındaki ilişkilerini İngiltere-Türkiye ticari ve yeni 

işbirlikleri yaratmak hedefiyle başlatılan “Great Projesi” kapsamında “Teknoloji ve İnovasyon” 

konulu seminer düzenlenmiştir. 
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   VIII - ODAMIZA YAPILAN ZİYARETLER: 

1- 25 Ekim 2013 tarihinde Türkiye-Güney Kore İşadamları Derneği (TURKOR) Başkanı Ufuk AKALIN 

ve Dernek yetkilileri Odamızı ziyaret etmiştir.  

2- 04 Kasım 2013 tarihinde Mit Bölge Başkanı, Odamızı ziyaret etmiştir. 

3- 06 Kasım 2013 tarihinde Belçika Büyükelçisi Marc TRENTESEAU ve beraberindeki heyet Odamızı 

ziyaret etmiştir.  

4- 13 Kasım 2013 tarihinde Çukurova Bilim ve Teknoloji Üniversitesi Rektör Yardımcısı Ahmet Fazıl 

ÖZSOYLU Odamızı ziyaret etmiştir. 

5- 13 Kasım 2013 tarihinde Talasemi Derneği Başkanı Ali KILIÇ Odamızı ziyaret ederek, yapılmış olan 

katkılarımızdan dolayı Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE’ye plaket takdim etmiştir. 

6- 13 Kasım 2013 tarihinde Merkez Bankası Adana Şube Müdürü İskender BÜYÜKTAŞ Odamızı 

ziyaret etmiştir.  

7- 18 Kasım 2013 tarihinde, “Great Projesi” kapsamında İngiltere Büyükelçisi Sir David REDDAWAY, 

Türkiye’deki İngiliz Ticaret Odası Başkanı Chris GAUNT ve beraberindeki heyet, Odamızı ziyaret 

etmiş ve Yönetim Kurulu Başkanımızla birlikte bir Basın Toplantısı düzenlenmiştir.  

 


